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Geacht college, 
 
Deze coalitie zegt veel op te hebben met participatie. Zo staat in het coalitieakkoord hoe 
belangrijk het is Hilversummers actief bij ruimtelijke plannen te betrekken. De coalitie schrijft 
over de Omgevingsvisie: "Mocht uit gesprekken tijdens het participatietraject bij de 
Omgevingsvisie blijken dat onze ambities anders zijn dan de wensen van de inwoners, dan 
zijn wij bereid de plannen bij te stellen." 
Er is zelfs een passage die start met: "Doen wat je zegt. Wij realiseren ons dat 
bovenstaande woorden obligaat kunnen klinken. Immers, een open bestuurscultuur die is 
gericht op samenwerking en draagvlak, wordt niet bepaald door wat je opschrijft, maar door 
wat je doet."  
 
In november 2022 ontvingen de Raad en het College van B&W van een betrokken inwoner 
het essay ‘Participatie naar Hilversums model'. Dit was in aansluiting en reactie op het 
Wetsvoorstel ‘Versterking participatie op decentraal niveau’.  
Ruim 2 maanden later, in januari 2023, antwoordde het college namens de raad schriftelijk 
aan de steller. Opmerkelijk is dat het college door te schrijven over 'ons coalitieakkoord' niet 
namens de raad schrijft. Maar goed, er staat opnieuw de borstklopperij dat het 
coalitieakkoord veel aandacht heeft voor participatie. 
De brief eindigt met het neerzetten van een verwachting voor de omzetting van de 
inspraakverordening in een participatieverordening. Het Plan van Aanpak zal begin 2024 
worden opgesteld en besproken met Raad en inwoners.  
 
Nu meer dan 1 jaar later is dit Plan van Aanpak nog steeds niet bekend. En agenda-
technisch staat de 'Startnotitie Participatie' onder 'planning nog niet bekend' opgenomen in 
het derde/vierde kwartaal van dit jaar. (Prioriteitenagenda d.d. 12 maart 2024).  
 
Ook in januari 2023 meldde het college als aanpassing in de portefeuilleverdeling dat bij 
wethouder Walters de portefeuille participatiebeleid was toegevoegd.  
Inmiddels is het april 2024. De wethouder participatiebeleid vertrekt. Het college herschikt de 
portefeuilles. En wat blijkt in het gecommuniceerde overzicht: niemand van de wethouders 
heeft de portefeuille participatiebeleid. De verantwoordelijkheid hiervoor is in het luchtledige 
opgelost. Inmiddels is door de raad zelf het initiatief opgepakt om te komen met een 
Startnotitie Participatiebeleid. 

Dus hoezo 'Doen wat je zegt'. Daarom deze twee vragen: 
 
Vraag 1: wie van de collegeleden zal alsnog de portefeuille participatie behartigen? 
Vraag 2: kunt u de planning concretiseren voor de startnotitie Participatiebeleid? 
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